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1. DISTRIKTSGUVERNØREN 
DG, STEN HERNES 

Re Rotaryklubb 

Guvernørens rapport 2019-2020 

Årets årsrapport følger den form som er brukt de senere år, med de justeringer som måtte være 

passende i forhold til Rotary’s utvikling og hendelser i løpet av året, og innspill fra flere hold. 

Årets RI-President, Mark Maloney, valgte som årets motto: «ROTARY CONNECTS THE WORLD», 

symbolisert ved den lille animasjonen der stiliserte mennesker flyr inn og samles rundt kloden vår.          

                                                  

De viktigste forberedelser ble jo lagt året før, så som bookinger av sted for årets Presidentsamling, de 

tre pre-PETS’er og felles PETS. Nesten vel så viktig var forberedelser til årets Distriktskonferanse, som 

denne gang ble arrangert av Re rotaryklubb, som er min hjemmeklubb. Av praktiske grunner ble 

denne konferansen holdt på et egnet hotel i Tønsberg, da vi ikke har noe egnet sted i det som intil 

slutten av 2019 var RE kommune, men så å si ALT av mat, foredrag og underholdning kom fra 

ressurser i Re, og dette satte sitt preg på konferansen. 

Som representant for RI President, Mark Maloney,  fikk vår Distriktskonferanse besøk 

av PDG, Lies van Wijngaarden, fra Rotary Club Almere i Nederland, Distrikt 1570. 

Videre fikk vi besøk av DG Gun-Marie Östedt-Axelsson med mann fra 

distrikt 2370 i Sverige. De var hyggelige representanter fra den 

Internasjonale arena. Vi hadde også besøk fra 

Distrikt 2305, ved DG Vigdis Osbakk (Elverum) 

og hennes kjære Hans Olav, og fra Inner 

Wheels Norge, distrikt 29, ved Distriktspresident Mette S. 

Rosenvinge Støtvig. Også dette hyggelige bekjentskaper. 

De roste vår konferanse opp i skyene, og den må vel derfor anses som svært vellykket. 

Guvernøren hadde den spesielle glede å overlevere en PHF på selve konferansedagen. 

Denne gikk til PDG Laila Lerum for hennes uttrettelige arbeid som distriktets 

medlemsansvarlige, fra 2011.2019. Senere på året hadde jeg 

igjen den glede å overrrekke en PHF, denne gang til vår 

uttrettelige «ungdomsmamma»,  Tone Kolbenstvedt, som har 

styrt distriktets ungdomsutveksling i 10 år. Begge disse har nå 

gått inn i andre roller, og fortsetter sitt inspirerende 

engasjement i Rotary. 

Mindre hyggelig var det at Gimsøy rotaryklubb til slutt fant å måtte legge inn årene og bringe 

klubben til opphør. Dette er uvanlig, og formelle saker tok derfor tid å finne ut av. Noen medlemmer 

søkte overflytting til naboklubber, som dermed fikk en viss medlemsøkning. 

Jeg hadde stor glede av å få dra på guvernørbesøk til klubbene i hele distriktet, og denne erfaringen 

vil jeg alltid ha som kjære minner. Jeg ble godt mottatt overalt, og enkelte klubber hadde helt 

spesielle opplegg med fast program og fine rammer for guvernørbesøk, som ble satt stor pris på. Ved 

flere av klubbene fikk jeg i oppdrag å overlevere diplomer for høyt rangerte aktivitetsnivåer innen 



 

5 
17.09.2020 

TRF-arbeid, Kragerø og Langesund, og et par klubber hadde jubileer som måtte feires, og diplomer 

overrekkes, Larvik Øst Rotaryklubbb med 50-års «offisielt» diplom, men også Holmestrand 

Rotaryklubb, med hele 70 år. (som ikke faller inn i den offisielle gratulasjonsfolderen), men like fult 

markeringsverdig. 

Det aller minst trivelige i dette året var imidlertid ankomsten av COVID-19, eller Coronaviruset. Fra 

midten av februar begynte smitten å gjøre seg gjeldende over hele Europa, og deretter resten av 

verden. Norge ble «stengt ned» fra 13 mars, med reiseforbud, møterestriksjoner og stengte skoler og 

arbeidsplasser. Møtevirksomhet i Rotary bråstoppet. Men det le betablert alternativer, og det ble 

avhold distriktsrådsmøter på nett, NORFO- møter på nett.  

Covid-19 skapte store utfordringer for ungdomsutvekslingen, som hadde studenter ute og inne. Her 

ble det foretatt mange vurderinger for å finne beste løsninble gjort risk-analysser for å underbygge 

de beslutninger vi måtte ta i Norge. Med noen få unntak valgte vi å la de utenlandske studentene bli i 

Norge ut skoleåret, og noen ute-studenter holdt også ut på sine studieplasser. For neste år er det 

besluttet å avstå fra  ungdomsutveksling på grunn av risikoen for smittespredning og usikkerhet ved 

mulig stengte skoler, helseforsiringer og behandling dersom noen skulle bli syke langt fra hjemlandet.  

_____ 

Til min siste oppgave som distriktsguvernør samlet jeg disse ordene, og overrakte guvernørkjedet til 

min etterfølger, Berit Reppesgård. Hun ble ønsket lykke til med vervet. 

«27.juni 2020 

Nå går et Guvernørår inn i de siste dager og timer, og et nytt påbegynnes. Det samme gjelder for vår RI 

president, og alle (snart) Past Presidents og Incoming Presidents i alle klubbene verden over. 

I vårt distrikt fortsatte vi det arbeid som forrige guvernør la opp til, og som er/ var meningen å fortsette med 

også i neste år. Så inntraff den verdensomspennede Koronakrisen, og alt ble forandret, og ingenting vil være 

som før. 

Rotary har igjen vist seg å være tilpassningsdyktig og har fortsatt med sitte arbeid, bare med tilpasninger til de 

regler og hensyn som måtte tas i alle land. Det har ført til at Poliarbeidet måtte justeres, men de ressursene 

som da ble frigjort kunne også bidra med avhjelpende tiltak for den nye krisesituasjonen.  

Møtevirksomheten har imidlertid funnet andre veier, og der vi ikke kunne møtes fysisk, ble det i stedet 

nettmøter, både i stor og liten skala. Distriktsrådesmøter måtte også arrangeres som nettmøter. Til og med 

årets Rotary Convention, som skulle vært på Hawaii, ble i stedet til et digert webseminar over flere dager. Og 

den Rotary Convention som innkommende guvernør skulle ha reist på, får vi håpe blir mulig et annet år? Vi 

håper også at det blir mulig å starte opp igjen med klubbmøter og andre samlinger, slik at vi får litt av de viktige 

sosiale- og kunnskapsbyggende sammenkomstene igjen. Jeg var nok heldig som fikk gjennomføre besøk til de 

aller fleste klubbene i distriktet. Det gav mange gode minner. 

Jeg takker distriktsorganisasjonen for all den hjelp og lærdom jeg har fått. Uten disse erfarne Rotarianere hadde 

vi ikke klart oss så godt i D2290, og jeg er dypt takknemmelig for alle de bekjentskaper og vennskap som jeg har 

fått ta del i. Jeg er også imponert over hvordan innkommende guvernør har taklet de store forandringer i sin 

innkjøringsperiode, med nett-PETS over flere møter og andre sammenkomster, og ønsker Berit Reppesgård 

lykke til i neste år.» 

 

 

D2290, IPDG, Sten Hernes  
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2. DISTRIKTSORGANISASJONEN 
Distriktsorganisasjonen 2019-2020 

Distriktsadministrasjon 

Distriktsguvernør Sten Hernes 

Distriktssekretær Fredrik Thorin 

Distriktskasserer Magnus Kyllingstad 

Distriktstrainer PDG Erik Gran 

Controller PDG Inger-Britt Zeiner 

DICO Tor Endre Bakken 

 

Distriktsråd (tillegg til DG) 

IPDG Gaute Melhus Johannesen DGE Berit Reppesgård 

PDG Erik Gran PDG Sigurd Arbo Høeg 

PDG Bjørn Jahren Aas DGN Sissel Berit Hoell 

DGND Ole Joakim Devold Subst. PDG Ingrid Grandum Berget  
(til Årsmøtet 2019) 

Komiteledere 

TRF- The Rotary Foundation PDG Edrund Olaisen 

Medlemskapskomiteen Per Simon Mustvedt 

Rotary Leadership Insititute (under dannelse) PDG Laila Lerum 

Strategisk Planlegging PDG Ingrid Grandum Berget 

Ungdomsstipend PDG Njål Gjennestad 

Ungdomsutveksling Tone Kolbenstvedt 

RYLA - Youth Leadership Award Thor Asbjørn Andersen 

 

Assisterende guvernører 

Vest-Agder Inger Berit E. Mjølund 

Aust-Agder Ole Joakim Devold (>DGND) 

Telemark Dagfinn Holstad 

Vestfold I Astrid Danielsen 

Vestfold II Gisle Bjørnstad 

 

Diverse verv 

Leder av NORFO’s arbeidsutvalg PDG Gaute Melhus Johannesen 

Utvidet styre?  

  

  

 

Verv i sone 18. (sone 16 er blitt til sone 18) 

PDG Bjørn Jahren Ås Sone 18 Coordinator 

PDG Ingrid Grandum Berget Endowment Major Gift Advisor 

Laila Lerum Assistant Coordinator Strategic Planning 
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KLUBBER OG PRESIDENTER 

Rotaryklubb klubbpresidenter 

Arendal Rune Fensli 

Brevik Anadi Begic 

Bø Frode Lieungh 

Farsund Svein Olsen 

Farsund Svein Olsen 

Flekkefjord Marcus Gürgen 

Færder Gunn Langedrag 

Grenland Einar Kristoffersen 

Grimstad Vladimir Oleshchuk 

Grøm Marianne Bendtsen 

Holmestrand Stig Kløvstedt 

Horten Karin Helene Fjellhegn 

Jarlsberg Bente Kavli 

Kongsgaard Tor Inge Waag 

Kragerø Svein Arne Walle 

Kristiansand Solrun Vik 

Kristiansand Vest Eva Katrine Skøie 

Kristiansand Øst Amy Ann Vik 

Langesund Espen Hoell 

Larvik Bodil Hansen 

Larvik Øst Knut Halvorsen 

Lillesand Lars Gunnar Nag 

Lyngdal Arnt Sverre Leksbø 

Lågendalen Harald  Schrøder 

Mandal Tor Geir Kvinen 

Nedenes Frank Stien 

Notodden Leif Rømcke 

Nøtterøy Ragnar Bøe 

Porsgrunn Morten Næss 

Re Ivar Sørby 

Risør Magne Halvorsen 

Sande Bernt Eriksen 

Sandefjord Tor Fevang 

Sandefjord Øst Malcom Hurtley 

Sem Petter Aronsen 

Skien Øystein Køhn 

Skien Vest Tor Gundersen 

Stavern Sissel Aas 

Stokke Even Andersen 

Svelvik Bente Furru 

Tvedestrand Line Abrahamsen 

Tønsberg Knut Gran 

Ulefoss  Irene Flolid 

Vennesla John Terje Ruenes 
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3. DGE BERIT REPPESGÅRD (ekstraordinært)  

 
TIL ÅRSRAPPORTEN 2019- 2020 

Vanligvis skriver ikke DGE noen rapport til årsmøtet, men fordi Korona-situasjonen også traff oss i 

Rotary og påvirket planlagte aktiviteter i distriktet vårt, er jeg bedt om å skrive noen ord om hva som 

ble gjort av endringer i siste kvartal av Rotary-året 2019- 2020. 

PETS var planlagt til å gå av stabelen 13- - 14. mars på Fevik Strandhotell. Det er unødvendig å 

fortelle hva som skjedde 12. mars. Vi avlyste denne samlingen, og fikk forhandlet oss fram til en 

avtale som gjorde at vi har «penger på bok» hos hotellet, som skal brukes til en sosial samling for 

presidentene i november. 

Jeg samlet distriktstrener Sigurd Arbo Høeg, distriktssekretær Tone Eli Moseid og distriktets web- 

ansvarlig (og AG Telemark) Dagfinn Holstad rundt meg som et lite, operativt team som startet med å 

planlegge nettbasert PETS. 

Resultatet av dette arbeidet ble en Nett-PETS- serie med 8 moduler fra oppstart 4. mai til siste digitale 

samling 16. juni. I denne perioden hadde vi vært samlet hver uke, og alle temaene som skulle vært 

gjenstand for obligatorisk presidentopplæring på ordinær PETS ble gjennomgått.  

Et høydepunkt var 6. juni, da selveste RIPE Holger Knaack deltok direkte inn på Nett-PETS med et 

inspirerende foredrag, og med god tid til dialog og spørsmål i etterkant. 

I tillegg til de rent faglige Rotary-emnene, oppnådde vi også en ting til; de aller fleste som ikke hadde 

erfaring, eller vegret seg for å delta på nettmøter, kom godt over «den digitale dørterskelen». Dette 

borger for at det er mulig å benytte dette også utover høsten, siden korona-situasjonen gjør at vi 

fortsatt må leve med begrensninger i å avholde fysiske møter. 

Denne erfaringen bidro også til beslutningen jeg tok 4. mai om å gjøre den ordinære 

Distriktskonferansen om til en Digital Distriktskonferanse 5. september, og i tillegg avvikle årsmøte 

på samme måte 3. oktober. 

Distriktet ble i dette siste kvartalet av Rotary-året 2019- 2020 utfordret på å tenke nytt. Jeg opplever at 

vi har grepet muligheten, noe vi skal fortsette med i 2020- 2021. 

«Rotary Opens Opportunities»! 

Berit Reppesgård 

Distriktsguvernør 2020-21 

Rotary Distrikt 2290    

Mobil +47 47467499 

 

Rotary Distrikt 2290    

Vestfold- Telemark og Agder 
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4. LITAUENKOMITEEN 
Årsmelding for Litauenkomiteen i distrikt 2290 for rotaryåret 2019-20 

Komiteen/styret: Det formelle styret som er registrert i Brønnøysund med organisasjonsnummer  918 

917 608  består av Edrund Olaisen, Langesund RK leder, Berit Molstad, Færder RK, nestleder og 

Christen Bugge, Tønsberg RK, kasserer.  Kari Herder Kaggerud  er uformell sekretær. Komiteen 

fungerer som en arbeidsgruppe og de øvrige medlemmer i året 2019-20 har vært: Unni Gundersen 

Dahl, Skien RK, John Einar Johnsen, Stokke RK, Berit Bøhmer (erstattet av Bente Naasen Furru) og 

Inger Wøien, Svelvik RK, Knut Børge Knutsen, Færder RK, Elling Michelet og Anne Grethe 

Aanestad, Notodden RK, Arnulf L’orsa og Werner Olsen, Nøtterøy RK, Thor Asbjørn Andersen, 

Sandefjord-Øst RK, Inger Olsen-Nauen(Går ut av komiteen pga president verv i Tønsberg RK) og 

Nils Kamfjord, Tønsberg RK. 

   

Komiteen/arbeidsgruppen jobber sammen med rotarianere fra flere andre klubber i distriktet og med 

flere klubber i Litauen. Det er en arbeidsvillig gjeng, og vi ser at arbeid på tvers av klubb- distrikts- og 

landegrenser også virker positivt for annet rotaryarbeid.  Vi prøver å etterleve Rotarys motto Service 

above self.  

 

Komiteen har hatt 6 ordinære møter: 29.8 – 17.9 – 9.11 – 30.1.20 – 30.4 og 8.6. I tillegg var det flere 

møter med komiteen i Litauen i løpet av juleturen, og møter/telefonkontakt mellom deler av komiteen 

jevnlig i løpet av året.  

 

Økonomi 

I tillegg til støtte fra distriktet er det klubbene og enkeltpersoner som gjør dette arbeidet mulig.  Noen 

klubber gir direkte bidrag til barnehjem og prosjekter i Litauen. Minnegaven ved Trond Asplins 

bortgang skulle brukes til støtte/hjelp ved Bandzos barnehjem, og en ungdom derfra, Giedrius 

Kristaponis, har fått 1500 euro som hjelp til studier. Pengene administreres av ARTA rotaryklubb og 

deles ut månedlig. Den andre halvpart av beløpet står på konto hos Tønsberg og vil deles ut når ARTA 

sammen med direktør på Bandzos har funnet egnet prosjekt som skal godkjennes av Ellen Asplin før 

tildeling. En storslått gave og et verdig minne etter Trond Asplin. Litauenkomiteen er bare katalysator 

i denne sammenheng.   

Alle bidrag som kommer til komiteen går uavkortet til hjelp for familier, studenter og barnehjem. Alle 

hvitevarer til familiene kjøpes inn i Litauen. I år ble det kjøpt inn vaskemaskiner, ovner mm for over 

NOK 75.000.- 

Alle som deltar på juleturen og annet arbeid i Litauenkomiteen dekker sine utgifter selv.    

 

Informasjon 

Christen Bugge hadde hovedansvar for et flott informasjonshefte. Det ble laget 500 eksemplarer og 

delt ut til alle klubbene på distriktskonferansen, sendt til  samarbeidspartnere i distriktet, i Danmark og 

i Litauen.   

Flere i komiteen og turdeltakerne har holdt foredrag og vist bilder fra arbeidet i Litauen. Det er viktig 

at alle som bidrar får tilbakemelding i form av brev, bilder og informasjon i klubbene.  

  

District grant 

Flere klubber i 2290 søkte og fikk innvilget district grant. Flere prosjekter går på utbedring av hus, et 

hjem får innlagt vann og et prosjekt var støtte til bøker og materiell ved barneavdelingen på sykehus.  

 

Juleturen 2019 

36 rotarianere fra 9 klubber i distrikt 2290 deltok i år på juleturen. I forkant hadde mange rotarianere 

også fra andre klubber deltatt i pakking og forberedelse. Utrettelige John Einar Johnsen ordnet 

«pakkelokaler» på Borgeskogen ved Stokke, og var der sent og tidlig. Arnulf L’Orsa og Nøtterøy RK 

hadde sitt flotte sykkelprosjekt, og vi endte opp med nesten 100 sykler som ble overhalt før de ble 

sendt.  Fra «strikkedamene» i Tønsberg og Langesund som det sekker med nydelige sokker, luer, sjal 

og babyklær. Fantastiske gaver fra hjertevarme og flittige damer. Alt ble sortert og pakket etter 
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behovslistene, som Kari Herder Kaggerud så ryddig og effektivt ordner for oss. Det pakkes etter alder, 

størrelse og behov, og er direkte tilpasset hjelp. Traileren ble aldeles full også i år, og rotarianere fra 

Stavern kom som vanlig og sørget sammen med en sterk arbeidsgjeng for at alt ble pakket inn. Vi blir 

like forundret hvert år over alt de greier å få inn i traileren. De gjør en kjempejobb!  

De store tingene som møbler og sykler var fordelt da gruppen kom til Litauen og var rundt til 

familiene med andre gaver, pent pakket i bananesker.  

Opplegget i Litauen er tradisjonelt med besøk på barnehjem og hos familier, litt egentid og litt kultur 

etter forslag fra våre litauiske medrotarianere. I år var det blant annet, besøk på et glassblåseri, og noen 

fikk prøve seg i den edle kunst.  

Barnehjemmene i Litauen bygges ned, og det er derfor oftest større barn der nå. Mange av dem har vi 

fulgt gjennom år, og det er ofte hjertevarme møter mellom rotarianere og barna. Fellesarrangementet 

med litauiske rotarianere ble i år lagt til Bistrampolis. I år fikk vi se en som tegnet i sand og laget de 

mest eventyrlige bilder – til musikk. Vi avsluttet med broderring og «glade jul» - i flerstemt kor på 

mange språk. DETTE ER OGSÅ FRDSARBEID.  

Juleturen er som et vakkert eventyr, og for mange av oss en selvfølgelig inngang til advent og 

julehøytid.   

 

Den Litauiske ambassade i Oslo 

Vi har i alle år hatt et godt samarbeid med ambassaden, og da de arrangerte et seminar «Call to action» 

for samarbeidspartnere, næringsliv og andre fra begge land. Komiteen og andre rotarianere fra 

distriktet var den klart største , utgjorde vår komite sammen  med andre rotarianere fra 2290 den klart 

største gruppen. Vi hadde innlegg og viste hva samarbeidet i løpet av nesten 20 år har bestått av, og 

hvilken betydning det har hatt også økonomisk. Vi delte ut vårt informasjonshefte og fikk gode 

tilbakemeldinger på innlegg og informasjon. I tillegg deltok vi på en konsert som var ambassadens 

takk for all hjelp og støtte til landet.  

 

Utvekslinger 

Unni Gundersen Dahl jobbet sammen med skoler i Skien og Panevezys for å få til en utveksling 

mellom dansegrupper fra musikklinjene. Planleggingen var nesten helt på plass da coronapandemien 

stoppet det hele. Utvekslingen er satt på vent inntil videre. 

 

Samarbeidet fortsetter 

Det planlagte 20 års jubileet er satt på vent, som så mye annet. Det har utover våren likevel vært god 

kontakt mellom våre rotaryvenner i Litauen og oss. Alle ser fram mot en normal hverdag der vi kan 

forberede ny juletur, nye utvekslinger og et enda tettere samarbeid. Gjennom flere grants har komiteen 

bidratt til at Litauen har fått støtte til smittevernprosjekter og andre i denne tiden.  

Mangel på fast lagerplass er et stort problem, og det arbeides hele tiden for å finne en løsning med et 

permanent sted.  

 

Hva betyr dette samarbeidet for Litauen – og for oss? 

• Direkte humanitær hjelp til ca. 1650 familier  

– Støtte til mange barnehjem, flere skoler, sykehus, eldresenter 

• Fredsarbeid   

– Bli kjent, vennskap, lære hverandres historie – forståelse for kulturforskjeller-  

• Merkbart bidrag til næringslivet i området 

– Handel, hotell og restauranter. Vi kjøper inn alt av hvitevarer og elektronikk i Litauen. 

– Kontakt etablert på juleturene har resultert i andre prosjekter og aktiviteter utenfor Rotary, både i 

Litauen og i Norge.  

• PR for Rotary 

– Arrangement som juleturen og får alltid god pressedekning og betyr mye for Rotary i Litauen. Det 

er alltid oppslag i avisene i forbindelse med juleturen og andre rotarybesøk. 

• Rotarianere blir kjent med hverandre over klubbgrensene, i Norge og i Litauen 



 

11 
17.09.2020 

– Et svært positivt resultat er at rotarianere i distrikt 2290 blir godt kjent gjennom «pakkekveldene» 

og forberedelsene til turen. Det gjør at vi også forsterker kontakten på andre måter. Et stort pluss 

for distriktet.  

• Utdannelse, 12 studenter, et par med yrkesutdannelse, de andre universitet 

–  barna lærer seg engelsk for å kunne snakke med oss, gjensidig besøk yrkesgrupper  

 

Den kanskje viktigste delen av prosjektene er kontakten vi får med rotarianere og andre i Litauen.  

Vennskapsklubber: Alle klubbene i samarbeidsområdet ønsker å få bedre kontakt med norske 

rotaryklubber, og forsterke den kontakten som allerede eksisterer. 

 

Økonomi: Juleturen og arbeidet ellers blir muliggjort ved økonomisk støtte fra distriktet, i tillegg til 

bidrag fra klubber, bedrifter og enkeltpersoner. Komiteens medlemmer dekker alle reiser til møter og 

juletur selv.  

Prosjektene og arbeidet i - og med - Litauen betyr håp for mange, gleder for oss alle, og det å kunne 

være med på slike fellesaktiviteter gir mening til rotarymedlemskapet  

 

Komiteen er bedt om å overbringe en varm takk til rotarianere i distriktet vårt fra ordførere og 

sosialarbeidere i områdene vi samarbeider med, fra ledelsen på alle barnehjemmene, fra de mange 

familiene som har fått hjelp og fra våre rotaryvenner i Litauen som gleder seg over vennskap og 

samarbeid.  

Det starter med Pažintis -bekjentskap, utvikler seg til Draugiste-vennskap.  

Vi håper og tror at det leder til Taika – Fred 

 

Komiteen takker Guvernør, distriktets ledelse og alle som gjennom ulike former for deltakelse i 

dette arbeidet bidrar til å virkeliggjøre Rotarys målsetting om” International Peace and 

understanding”. 

  

For komiteen og alle støttespillere i ICC/Litauenkomiteen i distrikt 2290, 

August 2020  

Edrund Olaisen 
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5. IT-TJENESTEN OG WEBLØSNINGER 
 DICO Tor Endre Bakken Vennesla Rotaryklubb 

Årsrapport 2019-2020 

DICOen er IKT koordinatoren i Rotary distriktet og er en del av det nasjonale NORFO IT-forum. 

Hovedoppgaven er å aktivt bidra til at IT løsningene blir så effektive verktøy for klubbene som mulig, 

samt bistå med opplæring og vedlikehold av hjemmesider, medlemsnettet og epostsystemet. 

NORFO IT-forum: 

Rotary Norge er organisert i 6 distrikter. For å løse oppgaver best mulig er en del oppgaver løst 

gjennom samarbeid i et multi-distrikts organ - Norsk Rotary Forum (NORFO). For å bedre 

kommunikasjonen mellom distrikt og NORFO innenfor IKT er det i tillegg nedsatt et Rotary IT-forum 

bestående av NORFOs webmaster og distriktenes DICOer. 

MEDLEMSNETT: 

Det norske Medlemsnettet er integrert mot den internasjonale medlemsdatabasen (MyRotary) og 

oppdateres automatisk hver natt. Registrerte opplysninger i Medlemsnettet danner dermed grunnlaget 

for den halvårlige SAR rapporten og fakturaen fra RI. Siden de registrerte opplysningene i 

Medlemsnett også har mange andre bruksområder er det særdeles viktig at klubbene oppdaterer 

opplysningene fortløpende. Spesielt viktig er det å få registrert inn nye roller og verv så snart valg er 

gjennomført. Kontaktinformasjon må være oppdatert til enhver tid slik at riktige personer får info og 

nyheter. Både under PETS og ved klubbkontakt benyttes kontaktopplysningene i Medlemsnettet. 

Rollene danner grunnlaget for tilganger til Rotarys digitale tjenester som f.eks redigeringstilgang på 

klubbens hjemmeside og i Medlemsnett. 

E-POSTSYSTEM: 

I vår søkte NORFO og fikk godkjent gratis bruk av Googles G Suite (tidl. Google Apps) programvare 

på alle nivåer i Rotary Norge. E-post flyttes i den sammenheng over fra Zimbra til Gmail. Teknisk sett 

betyr dette at serveren som håndterer vår e-post er flyttet fra mysiteshop.com til Googles servere. Og 

vi håper og tror at SPAM problemet på klubbenes e-post adresser nå er historie.  

HJEMMESIDER: 

Alle klubber har sin egen hjemmeside basert på en felles nasjonal mal. Vil anbefale klubbene å ha 2-3 

ansvarlige for vedlikehold av klubbens digitale flater. Opptil 5 medlemmer i klubben kan gis 

redigeringstilgang på hjemmesidene. Tilgangen gis via tildeling av roller i Medlemsnettet. Nytt i år er 

at klubbenes hjemmesider nå har fått HTTPS kryptering som bidrar til sikrere datakommunikasjon. 

SELVHJELP: 

Det er viktig å være klar over at det finnes mange informasjonskilder dersom man ønsker bedre innsikt 

i Rotarys digitale plattform. Brukerveiledninger, kursvideoer og presentasjoner finnes både på 

distriktets hjemmeside og på http://support.rotary.no/. Nytt i år er at man på distriktets hjemmeside 

under PETS 2020 finner opptak av alle PETS kursmodulene.  

NETTMØTER: 

Nettbasert kommunikasjon er vel noe mange av oss har fått prøvd oss på og lært mer om denne våren. 

Distriktet har hatt god erfaring og vil varmt anbefale bruk av Zoom som 

videokommunikasjonsverktøy. Programvaren ble blant annet brukt i forbindelse med NettPETS og 

tilbyr Rotary rabattert pris på lisensen. 

AKTIVITETER: 
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I Rotaryåret 2019-20 har man hatt høyt fokus på å rette opp og forhindre nye synkroniseringsfeil 

mellom medlemsnett og RI. Her trenger vi hjelp fra dere i klubbene, spesielt med tanke på at man kun 

skal redigere klubb- og medlemsopplysninger i Medlemsnettet. Nytt i år er at mange land i Europa 

som har nasjonale/lokale databaser går sammen om å få stengt muligheten for å endre 

personopplysninger via MyRotary for sine land. Dette fordi redigering av personopplysninger via 

MyRotary fører til duplikater og synkroniseringsproblemer mot Medlemsnettene. 

MÅL FOR 2020-2021: 

Informasjonsteknologien er en stor utfordring for mange klubber. Administrasjonen av Rotary krever i 

stigende grad at tillitsvalgte i klubbene behersker og aktivt følger opp Medlemsnett, Rotary club 

central og klubbens nettsider. I forhold til den generelle driften av Rotary er det spesielt viktig at 

sekretærene deltar på opplæringen på PETS. Medlemsnettet blir stadig mer sentralt i forhold til hele 

Rotarys digitale plattform. Klubbsekretærene er ansvarlige for den fortløpende oppdateringen av 

opplysninger som danner grunnlaget for tilganger, adresselister, informasjon som automatisk hentes ut 

hjemmesider,... 

Vi har i lang tid ventet på et nytt meldingssystem som leverandøren jobber med å ferdigstille. Vi håper 

og tror at dette skal bli klart i løpet 2020-21. Det nye meldingssystemet skal være integrert med 

medlemsnett. 

 

Vil takke for godt samarbeid og ser frem til fortsettelsen... 

 

Tor Endre V. Bakken 
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6. LOVRÅDET 
Council on Legislation 

PDG, Ingrid G.Berget 

Rotarys lover og vedtekter legger rammene for hvordan Rotary International (RI) og de enkelte 

klubber skal fungere. Det besluttende organet er Council on Legislation (CoL), som møtes hvert 3. år. 

Lovforslag fremmes for CoL, mens resolusjonsforslag behandles av samme gruppe i et årlig nettmøte, 

Council on Resolutions (CoR).  Klubbene kan via distriktet fremme forslag om lovendringer og 

fremme resolusjoner. Hvert distrikt er representert med 1 delegat som velges for 3 år.  

 

Representant for D2290: PDG Ingrid Grandum Berget, vara PDG Gaute Johannessen 

De norske delegatene samarbeider godt og har hatt en rekke møter for å forberede saker til neste 

CoL. Ett av møtene var på Gardermoen 29. februar, de øvrige har vært via nettet.  

Noen av vedtakene som ble gjort på CoL i 2019 innebærer endringer i klubbenes og distriktets 

vedtekter. Klubbene ble informert om dette på Årsmøtet i 2019. Arbeidet med oppdatering av 

distriktets vedtekter er gjennomført og blir i henhold til §13 lagt frem for Årsmøtet 2020 til 

orientering. Oppdatert utgave av Rotarys lover og vedtekter finnes i Manual of Procedure og hentes 

fra https://my.rotary.org/en/document/manual-procedure-035 

Council on Resolutions 2019 ble gjennomført som nettmøte fra 1. oktober til 15. november. Det gikk 

ut brev til klubbene om å fremme forslag til CoR 2019 den 17.1.2019 med frist 1.4.2019. 

Informasjonen ble lagt ut på distriktets hjemmeside og det ble gitt informasjon under 

Presidentsamlingen i januar. Det er senere sendt ut påminnelse. Det kom ingen forslag fra klubbene.  

Council on Resolutions 2020 blir gjennomført som nettmøte fra 1. oktober til 15. november. Det gikk 

ut brev til klubbene om å fremme forslag til CoR 2020 den 6.1.2020, med frist 1.4.2020. 

Informasjonen ble lagt ut på distriktets hjemmeside og det ble også gitt informasjon under 

Presidentsamlingen i januar. Det er senere sendt ut påminnelse. Det kom ingen forslag fra klubbene.  

Council on Legislation 2022: Forslag til lovendringer må godkjennes av distriktets Årsmøte og 

oversendes RI innen 31.12.2020. Det gikk ut brev til klubbene om å fremme forslag til 6.1.2020, med 

frist til distriktet 1.4.2020. Det ble fulgt opp med informasjon på Presidentsamlingen og det er sendt 

ut påminnelse. Det kom ingen forslag. Det vil imidlertid bli fremmet forslag fra 

lovrådsrepresentanten på Årsmøtet i september.  

 

Rapportert av: 

Rep. CoL Ingrid Grandum Berget     mob. +47 913 65 033,   Epost: ingrid.berget@gmail .com 
 

 

 

  

https://my.rotary.org/en/document/manual-procedure-035
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7. MEDLEMSUTVIKLING 
DMC Per Simon Mustvedt Porsgrunn Rotaryklubb 

Dette rotaryåret ble et «annerledesår» der coronapandemien kullkastet mange planer, og hvor RI-

presidentens motto om at «Rotary connects the world» fikk en ny og grensesprengende betydning. 

Møteaktiviteten opphørte i alle klubber i midten av mars på grunn av smittefaren, og bare et fåtall 

klubber kom i gang med nettmøter framover mot sommeren. unntakstilstanden gjorde nok at mange 

rotarianere fikk opp øynene for hvilke muligheter den virtuelle verden gir for utviklingen av Rotary. 

Utgangspunktet for arbeidet i komitéen for medlemskapsutvikling var å følge opp guvernørens mål om 

å oppmuntre klubbene til å bli enda mer inkluderende og attraktive for eksisterende og nye 

medlemmer.  Målet var å øke medlemstallet i distriktet fra de 1871 som vi hadde pr 01.07.2019.  

Komitéen har bestått av Ingrid Grandum Berget, Brevik RK, Kari von Hafenbrädl, Jarlsberg RK, Laila 

Lerum, Porsgrunn RK, Eva Moi Skøie, Kristiansand Vest RK, og Per Simon Mustvedt, Skien RK 

(leder). 

Komitéen ba om å få sette fokus på medlemskaputvikling på alle arenaer der ledere i distriktet møtes, 

og det ble lagt en strategi for hvilke temaer en skulle fremheve i de ulike forsamlingene. Vi tilbød også 

klubbene hjelp dersom de følte behov for det.  

Komitéen anbefalte distriktsrådet å satse på distriktsvise kursserier – Rotary Leadership Institute - med 

mer omfattende rotaryopplæring. Det ble vedtatt, og en gruppe bestående av Laila Lerum, Ingrid 

Grandum Berget og Sissel Berit Hoell fikk oppgaven med å tilpasse kursopplegget for vårt distrikt. Et 

komplett opplegg for kurs-serien var klar på vårparten, men starten på kursvirksomheten ble utsatt pga 

coronapandemien. 

Ellers fikk representanter fra komitéen snakke om hvordan en kan styrke Rotary-medlemskapet i 

distriktsrådet, på distriktskonferansen, PrePETS, PETS, presidentsamlingen, og i flere klubber. 

Komitéen hadde også egne work shops for klubbledere i Porsgrunn og Kristiansand med i alt vel 50 

deltakere. Dessuten har vi forsøkt å bistå tre klubber som har problemer med å få medlemmer til å ta 

verv – og å finne nye medlemmer. 

Kontakten med klubbene viste at ca 30 av de 43 klubbene hadde egne medlemsansvarlige. Men den 

viser også at mange klubber later til å jobbe ustrukturert og på måfå med medlemskap- og 

klubbutvikling. Både overfor presidenter, innkommende presidenter og de som jobber med 

medlemskap i klubbene har vi stresset hvor viktig det er å ha en plan for medlemskap-utviklingen, og 

å komme tidlig i gang med dette arbeidet. Kontakt med klubbene kan tyde på at det fortsatt er store 

forbedringspotensialer i de fleste klubbene. Ved utgangen av rotaryåret har mer enn ti klubber fortsatt 

ikke egne medlemsansvarlige. 

En rekke klubber hadde planer om å satse på nyrekruttering i vårsemesteret. Men i nesten alle klubber 

stanset dette arbeidet opp da smittefaren i forbindelse med coronapandemien satte en stopper for fysisk 

møtevirksomhet. Ved utgangen av rotaryåret er medlemstallet falt til 1801. Nedgangen har utvilsomt 

sammenheng med manglende rekruttering i vårsemesteret, men også opprydding i medlemslister og 

naturlig avgang. 

I det nye rotaryåret blir det derfor en overordnet oppgave å få i gang møtevirksomheten i klubbene 

igjen. Corona-tiden har gitt oss lærdom om de enorme mulighetene nettbruk kan gi i arbeidet vårt. 

Dette må vi hjelpe klubbene til å ta i bruk for bl.a. å øke engasjementet, og til å gjøre klubbene mer 

attraktive for yrkesaktive kvinner og menn.  

Per Simon Mustvedt 

Ansvarlig for medlemskapsarbeidet i D 2290 
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8. ROTARY LEADERSHIP INSTITUTE (etablering) 
PDG, Laila Lerum 

ÅRSRAPPORT  -  

Etablering av ROTARY LEADERSHIP INSTITUTE i D 2290              

Bakgrunn;  

Rotary Leadership Institute ble startet internasjonalt i 1992 for å gi 

medlemmene en mulighet for å lære mer om Rotary og om 

lederskap.  

Distriktsrådet i D 2290 besluttet å nedsette en arbeidsgruppe for å 

utarbeide RLI tilpasset    D 2290 i løpet av rotaryåret 2019/2020. 

Den tiltenkte piloten våren 2020 måtte utsettes pga koronaen 

Rotary Leadership Institute starter opp som en PILOT i D 2290 høsten 2020 tilpasset vårt distrikt mål, 

planer og organisering og starter ny runde våren 2021  

Viktige grunner for klubben å satse på deltakelse i RLI  

RLI er for de som ønsker å utvide sitt nettverk, vil gjøre en forskjell i egen klubb og vil lære å kjenne 

og delta i alle muligheter som Rotary gir. Formålet er: 

Å utvikle ressurspersoner med god kunnskap om lederskap og om Rotary 

Å skape engasjement og aktivitet i klubbene  

Å gi rotarianere i ulike aldersgrupper nye nettverk i Rotary 

Å få medlemmer som gjør en forskjell i klubben og som trekker til seg nye, aktive medlemmer  

Arbeidsgruppe;  

PDG Laila Lerum, leder, PDG Ingrid Grandum Berget, DGN Sissel Berit Hoel  

Innhold;  

3 moduler;  

• Rotarianeren,  

• Klubben,  

• Nettverket.   

3 hovedtema;  

• Lederskap.  

• Service,  

• Medlemskap.   

 

Organisering 

RLI gjennomføres som en dialogbasert og interaktiv opplæring med høyt tempo og mye aktivitet der 

deltakernes engasjement og profesjonelle bakgrunn blir brukt. Opplæringen går over 3 kursdager 

gjerne lørdager, over en periode på 2 - 3 måneder.   

RLI blir arrangert i distriktet 1 til 2 ganger pr år. Deltakerne får kursbevis.  

Første RLI går av stabelen i D 2290 den 26.9., 17.10, og 9.11.2020. Invitasjoner kommer.  
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9. STIPEND FOR UNGDOM 
FORRETNINGSFØRER  

PDG, Njål Gjennestad, Sandefjord Rotaryklubb 

STIPEND FOR UNGDOM 
Rotary distrikt 2290 
 
Distriktet har hvert år satt av midler slik at ungdom kan reise ut og delta i seminarer og kulturell 
utveksling i andre land.  Vi har i en del år valgt å tilby reise og opphold på World Affairs Seminar i 
Wisconsin, USA, arrangert av det lokale Rotarydistriktet.  Det er opptil den enkelte klubb å 
promotere stipendet og skaffe søkere. 
Vi fikk fem søkere, som alle takket ja til tilbudet.  Da Koronaviruset gjorde at det meste ble stengt, og 
det ikke lenger var mulig å reise, ble seminaret holdt som et digitalt seminar og våre stipendiater fikk 
tilbudet om å delta på denne måten.  Tre av dem takket ja, og tilbakemeldingen fra dem viser at det 
var vellykket. 
 
Njål Gjennestad 
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10. THE ROTARY FOUNDATION-KOMITEEN  
 

DRFC, PDG, Edrund Olaisen Langesund Rotaryklubb 

Årsmelding for TRF-komiteen i distrikt 2290 for rotaryåret 2019-2020 

Komiteens sammensetning: 

DRFC (District Rotary Foundation Chair): Edrund Olaisen 

DGSC (District Grant Subcommittee Chair): Lars Erik Halle 

Controller: Svein Tore Stiansen 

Global Grant: Inger Berit Mjølund og Sigurd Arbo Høeg 

Fredsarbeid: E/MGA Ingrid Grandum Berget 

Polio: Sigurd Arbo Høeg 

DGE  observatør: Berit Reppesgård 

Sonekoordinatorene Bjørn Aas (RRFC – Regional Rotary Foundation Chair) og Ingrid Grandum 

Berget (E/MGA – Endowment Fund Major Gift Advisor) har i kraft av sine roller i sonen vært til stor 

hjelp for komiteen og distriktets klubber.  

 

Møter og komiteaktiviteter: Komiteen har hatt fysiske møte 23.9 og 10.12 i 2019, 6.5 og 9.6 som 

nettmøter i 2020. I tillegg har det vært god kontakt via telefoner og epost, og uformelle møter mellom 

komitemedlemmene. Det har vært god og tett kontakt med sonekoordinator, distriktsguvernør og 

distriktsrådet.  

Flere fra distriktets TRF-komite deltok i det årlige TRF-seminaret på Gardermoen i regi av 

sonekoordinator, og på sonens TRF-seminar i Gdansk deltok DRFC Edrund Olaisen og TRF-

controller Svein Tore Stiansen.  

Sertifiseringskursene ble i år avholdt 10.9 i Porsgrunn, 18.9 i Tønsberg og 19.9 i Kristiansand. Det var 

god deltakelse og aktive rotarianere på alle tre steder.  

 

På årets distriktskonferanse som Re Rotary kubb arrangerte i Tønsberg hadde vi i tillegg til en stand 

med informasjon et innlegg med flere fra komiteen på scenen. Det var lagt opp mer som en samtale 

enn et foredrag og syntes å være så godt mottatt at det frister til gjentakelse.  Færder RK hadde også 

stand og informasjon om polio, så Rotarys hovedprosjekt ble godt profilert.  

 

Med egen poliokoordinator (Sigurd Arbo Høeg) i distriktet har klubbene igjen fattet interesse og 

forståelse for kampen for å utrydde polio. Flere av komiteens medlemmer har deltatt på klubbmøter 

med informasjon om polio, om TRF-generelt og om mulighetene som rotaryfondet gir.  

 

Klubbenes støtte til TRF - Rotaryfondet: 

Dollarkursen har påvirket innbetalingene i år. Da klubbene satte mål var det en lavere dollarkurs. Det 

er gledelig at klubber som har vært passive en tid nå er på banen igjen med god aktivitet og bidrag til 

fondet.   

Samlede bidrag fra klubbene i rotaryåret ble USD 121.231,25 

Annual Fund:  USD 100.752,17 

 

Pr medlem: USD 53,82 

Endowment Fund: USD 868,87  

Andre bidrag – i hovedsak til Polio: USD 19.610,21 (inkludert USD 12.600 fra Larvik til prosjekt i 

Siteki 
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D 2290 har bidratt med DDF (District Designated Fund) midler og direkte innbetaling: 

• USD 5000 til Polio Plus fra DDF - i henhold til treårsplan 

• USD 5000 til det norske fredsfondet fra DDF - i henhold til treårsplan 

• USD 1590 til Polio etter utlodning på distriktskonferansen 2019 - kontantbeløp 

• Støttet Larviks global grant i Swaziland med USD 12.000 - DDF 

• Støttet Kristiansands samarbeidspartnere i Bangladesh med USD 5000 til hjelp under Corona 

pandemien - DDF 

• Støttet prosjekt fra Danmark med USD 5000 til smittevernutstyr i Litauen - DDF 

• Støttet prosjekt fra Danmark med USD 1000 til mor/barn prosjekt i Ukmerge,Litauen - DDF 

• Støttet Langesunds prosjekt (Initiert fra Danmark) på Sri Lanka med USD 2956 - DDF 

• Reservert USD 10.000 til vannprosjekt som Ulefoss er i gang med i Indonesia 

DDF midler: 

• District grant er tildelt d 2290 med USD 28.505. 

• Reserverte midler USD 10.000 (Ulefoss) står fremdeles på distriktets DDF konto.  

• Restbeholdningen DDF er USD 1.980,60 – overføres automatisk neste år. Det er laveste sum 

noensinne, men det viser at pengene jobber og «gjør godt i verden».  

 

Det jobbes godt i klubbene! 

 

GRANTS: 

Global grant: Kristiansand RK og naboklubber arbeider fortsatt veldig godt med 

vaksinasjonsprogram i Bangladesh. Søknad om midler ble godkjent forrige rotaryår, men av ulike 

grunner først effektuert og utbetalt dette rotaryåret med USD 11.500 DDF. Larvik RK har gjennomført 

et stort global grant i Swaziland som er støttet med USD 12.000 DDF. I tillegg er Ulefoss i gang med 

et nytt vannprosjekt i Indonesia. Prosjektet er forsinket på grunn av pandemien. For øvrige grants se 

forrige avsnitt.   

 

District grant: Distriktet har alltid søkt om maks beløp til district grant, i år var det USD 28.505. I 

tillegg kunne klubbene søke om midler som var tilbakeført distriktet fra Norfo, og overskudd fra 

distriktet forrige år. Det ble brukt NOK 163.639 sammen med USD 28.505 – et rekordstort beløp.  

Klubbene leverte 39 søknader på til sammen NOK 746.889!  

 

Fordeling av District Grant inkludert distriktets midler: 

• Flekkefjord – Inventar il hus i barnelandsby i Rwanda NOK 26.500 

• Holmestrand – Utstyr til Nsimbi Education Center, Uganda NOK 11.500 

• Lyngdal – Oppgradering av tursti i lokalmiljøet NOK 15.000 

• Stokke – Utbedring av hjem i Litauen NOK 8.000 

• Nøtterøy – Deltaker på RYLA (Felles støtte NOK 25.000 til RYLA komiteen gjorde at 

deltakeravgiften ble redusert) 

• Nøtterøy -sykkelprosjekt Litauen NOK 6.639 

• Stokke – Aktiviteter og utstyr til torsdagsklubben – fritidsklubb for mennesker med nedsatt 

psykisk og/eller fysisk funksjonsevne NOK 5.000 

• Langesund – Innkjøp av læremidler til fremmedspråklige elever NOK 15.000 

• Langesund – Innkjøp av bøker og utstyr til barneavdelingen ved sykehuset i Panevezys, 

Litauen i samarbeid med lokale rotarianere NOK 2.500   

• Lågendalen – Dusjvogn for preoperativ vask av pasienter – Brannskadesenter Etiopia NOK 

20.000 
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• 8K Vestfold, Stavern, Larvik, Larvik Øst og Lågendalen, Sandefjord og Sandefjord Øst, 

Holmestrand, Sande og Svelvik – Klubbenes 4 søknader ble samlet tildelt NOK 40.000. 

Prosjekt utsatt på grunn av pandemien.  

• Kristiansand Øst – lokalt prosjekt med kirkens bymisjon NOK 16.000 

• Mandal - Etablering av BUA utlånssentral NOK 23.000 

• Færder – Utbedring toalettforhold/vann familie Kupiskis NOK 4.000  

• Kragerø – Elevsamarbeid/utveksling m Tanzania NOK 11.000 

• Brevik – Intership – spesialisering for to leger fra Minsk NOK 10.000 

• Grøm, Grimstad og Lillesand – Drivhus til Stine Sofie senteret NOK 15.000 

• Svelvik – Støtte til ungdom som skal kvalifisere seg til paralympics NOK 8.000 

• Sandefjord – Oppbygging av sykkelverksted – integrering av innvandrere, samarbeid med 

kirkens bymisjon NOK 8.500 

• Kristiansand – Støtte til barnekreftprosjekt Bangladesh NOK 10.000 

• Stavern – Utstyr til musikkband for funksjonshemmede NOK 7.000 

• Nedenes – LED-lamper/brannskadeforebygging i Zansibar NOK 10.000 

• Ulefoss – Reise Indonesia for Global Grant NOK 10.000 – avlyst 

• Re – Refleksvester skolebarn NOK 3.000 

• Kristiansand Vest – Pappagruppe/prosjekt for innvandrere NOK 11.500 

• Jarlsberg – Ucareprosjekt Kisumu Kenya – utstyr barn NOK 18.000 

• Jarlsberg – Støtte incestsenter NOK 6.000 

• Tønsberg – Arrangement for gruppe med psykiske lidelser NOK 6.000 

• Tønsberg - Støtte til 2 kandidater til RYLA – se kulepunkt 5 – felles støtte 

• Notodden – Støtte for kvalifisering til Paralympics NOK 8.000 

• Larvik - Jordbruksutstyr til Siteki – utvidelse av global grant NOK 20.000 

• Sandefjord Øst – Utstyr til avdeling for barn med autisme, Birzai NOK 5.000 

• Sandefjord Øst – Spesialstol for funksjonshemmet, Litauen NOK 2.500 

• Tvedestrand – Arrangement for pensjonister Tvedestrand NOK 3.000 

• Tvedestrand – Hyggekveld på sykehjem NOK 1.000 

• Stavern – 2 kandidater til RYLA – felles støtte. Se kulepunkt 5 

 

Det er som vanlig utført kontroll av to klubber i forbindelse med district grant. Etter  små justeringer 

er alt i orden.   

 

Det var i år ingen søknad til Georgiastipend eller fredsstudiene. 

  

Mange klubber benytter muligheten til å hedre mennesker i eller utenfor klubben for innsats som er 

gjort for Rotary eller i lokalsamfunnet ved å tildele dem en PHF.  

 

Klubbene i distriktet er flotte forbilder når det gjelder å støtte opp om rotaryfondet. «People of 

action» viser hva Rotary gjør for å skape en bedre verden.  

Takk til alle som har bidratt til vårt eget fond – rotaryfondet - dette året.      

 

For TRF-komiteen i distrikt 2290  

Edrund Olaisen DRFC 
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11. ASSISTERENDE GUVERNØRER 
  

 
AG, Astrid Danielsen, Vestfold 1 
Det er 9 Rotaryklubber i dette området 
 
Klubbesøk 
Sammen med guvernør Sten Hernes besøkte jeg 8 av klubbene i Vestfold. 
Da jeg ikke hadde anledning til å besøke Sandefjord Ø ble besøket gjennomført kun 
av guvernøren.  
I tillegg til de vanlige klubbesøkene har jeg besøkt to av klubbene og hatt foredrag. 
Mye av kontakten med klubbene har ellers skjedd via e-post, mobil og zoom-møter. 
De fleste klubbene stengte ned i mars. Noen av klubbene har hatt digitale møter, og 
et par klubber startet tidlig opp med fysiske møter. Jeg har fulgt en av disse 
klubbene. Jeg arrangerte overlappingsmøte mellom på troppende og avtroppende 
presidenter på Zoom, og avholdt avslutning for avtroppende presidenter, Guvernøren 
og PDG, i Stavern.  
 
Møter i organisasjonen 
Jeg deltok på Distriktskonferansen i Tønsberg, TRF seminaret og Pre PETS, 
presidentsamling på Fevik og AG- og ledersamling i Sandefjord. 
Jeg deltok også på Nett-PETS og på guvernørskiftet som ble gjennomført digitalt. 
 
Oppsummering 
Dette rotaryåret ble på grunn av pandemien ikke helt som planlagt, særlig var det 
planlagte PETS på Fevik et savn. Likevel ble kontakten med klubbene opprettholdt 
via nettmøter. Jeg må berømme hele organisasjonen for god omstillingsevne i vår.  
Klubbesøkene i høst viser at det er god aktivitet i klubbene og alle framhever det 
gode miljøet og interessante foredrag. 
Det har vært jobbet med flere større arrangement i Vestfold 1 so ledd i revaksinering 
og bekjempelse av Polio. Disse er forskjøvet frem til høsten 2021.   
Alle klubbene i Vestfolds 1 har engasjert seg i prosjekter både lokalt og 
internasjonalt.  
Men: Klubbene har også utfordringer: Medlemsutvikling, frammøte på klubbkveldene 
og «Mål og planer» i Club Central. 
Det er positivt engasjement i klubbene!  
 

AG, Gisle Bjørnstad, Petter Aronsen fra PETS, Vestfold 2 
 

Området består av følgende klubber: Horten, Re, Stokke, Sem, Jarlsberg, Tønsberg, 

Nøtterøy og Færder. 

 

Guvernørbesøk 

Alle guvernørbesøk ble gjennomført i henhold til plan 

 

Deltagelse på arrangementer i regi av distriktet. 

AG området har vært representert på alle arrangementer i regi av distriktet. 
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Arrangementer i egen regi 

 

Presidentmøter (8 klubb møter) 

Det er gjennomført 2 presidentmøter i perioden. Hovedtemaer har vært 

erfaringsutveksling, koordinering av aktivitet og planlegging av fellesprosjekter. Det 

har vært stort fokus på medlemsutvikling. 

 

Intercitymøter/fellesmøter 

Det er gjennomført to intercitymøter  

 

Felles aktivitet og prosjekter 

Polioprosjekt/revaksinering.  

På poliodagen den 24 oktober ble det gjennomført et revaksineringsprosjekt I 

Tønsberg med fokus på poliosaken og Rotarys virksomhet generelt 

Prosjektet var meget omfattende og komplekst, men ble gjennom med glans av 

prosjektgruppen, samt deres medhjelpere på selve dagen 

Totalt ble det vaksinert nesten 500 personer, og saken fikk stor oppmerksomhet. 

Derfor kan vi trygt si at dette var et prosjekt som i meget stor grad synliggjorde 

Rotarys aktiviteter og verdier, og bidro til organisasjonens omdømme. I all 

ubeskjedenhet så tillater AG seg å tro at vårt Rotary distrikt aldri har fått mer omtale 

og PR for så lite penger. 

«Rotary kort og godt» I oktober ble det tradisjonelle inspirasjonsmøtet «Rotary Kort 

og Godt» arrangert av Horten Rotary klubb, med ca. 70 deltagere. Mange klubbene 

deltok, med nye medlemmer, reflektanter og andre. 

 

Klubbene har hver for seg til dels betydelige lokale og internasjonale prosjekter 

 

Oppsummering:  
Det har også i år vært et spennende år med mange gode rotaryopplevelser i møte 
med mennesker som har gitt av seg selv.  
Klubbene er inkluderende, og presidentene er positive, entusiastiske og bidrar til 
fellesskapet. Deltagelsen på TRF-kurs og medlemsutviklingskurs har vært god.  
 
 

AG, Dagfinn Holstad, Telemark 
Det er 10 klubber i dette området. 

Dette Rotaryåret har Gimsøy Rotaryklubb opphørt, og mange av medlemmene gikk 

over til Skien RK. 

AG har dessuten vært kontakt med presidentene både på telefon og epost. I 

samarbeid med D2290 har det vært medlemsutviklingsseminar i Porsgrunn, TRF-

kurs og presidentene sammen på presidentsamling i januar.  

Dessuten har AG deltatt på PrePETS og alle presidentene deltok NettPETS. Også i 

år delte telemarksklubbene i samarbeid med distriktet ut Rotaryprisen til beste selger 

under Ungt entreprenørskaps fylkesmesterskap. 
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AG, Ole Joakim Devold, Aust-Agder  
 
Undertegnede har i rotaryåret 2019-2020 vært AG i forannevnte distrikt. Distriktet 
består av 7 klubber hvor jeg deltok på guvernørens besøk i de aktuelle klubber.  
 
Videre har jeg deltatt på Prepets, Pets, presidentsamling og Ag- og ledersamling. 
Vider har jeg deltatt på andre aktiviteter som har vært felles for området.  
 
Det har i løpet av rotaryåret vært arrangert ett fellesmøte med presidentene. 
 
Videre ble det avholdt Intercitymøte på Heimat (Cinderella) i begynnelsen av året 
som har blitt et årlig arrangement mellom klubbene i den østre del av Aust-Agder 
med tillegg av Kragerø  
 
Tvedestrand 29.06.2020 

 

AG Inger Berit E. Mjølund Kristiansand Rotaryklubb 
 

Det er 9 Rotaryklubber i Vest-Agder (fra 2020 Agder Vest) 
 
Klubbesøk 
Sammen med guvernør Sten Hernes besøkte jeg 8 av klubbene i Vest-Agder. 
Da Sten Hernes ikke hadde anledning til å besøke Farsund RK ble besøket 
gjennomført sammen med PDG Gaute Melhus Johannessen.  
I tillegg til de vanlige klubbesøkene har jeg besøkt to av klubbene og hatt foredrag. 
Mye av kontakten med klubbene har ellers skjedd via e-post, mobil og facebook. 
De fleste klubbene stengte ned i mars. Noen av klubbene har hatt digitale møter, og 
jeg har fulgt flere av dem.  
 
Møter i organisasjonen 
Jeg deltok på Distriktskonferansen i Tønsberg, TRF- og medlemskapsseminarer og 
Pre PETS i Kristiansand, presidentsamling på Fevik og AG- og ledersamling i 
Sandefjord. 
Jeg deltok også på Nett-PETS og på guvernørskiftet som ble gjennomført digitalt. 
 
Oppsummering 
Dette rotaryåret ble ikke slik en hadde planlagt – grunnet corona pandemien. 
Oppfølging- og flere besøk i klubbene er lagt på vent. 
Klubbesøkene i høst viser at det er god aktivitet i klubbene og alle framhever det 
gode miljøet og interessante foredrag. 
 Mange klubber har engasjert seg i prosjekter både lokalt og internasjonalt.  
Men: Klubbene har også utfordringer: Medlemsutvikling, frammøte på klubbkveldene, 
«Mål og planer» i Club Central og for noen klubber, ungdomsutveksling. 
Det er positivt engasjement i klubbene!  
 

Inger Berit E. Mjølund 
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12. UNGDOMSUTVEKSLING 

 

 

ROTARY INTERNATIONAL 

District 2290 – Norway 

  

ÅRSRAPPORT ROTARYÅRET 2019/20 
DISTRICT CHAIR, RYE, TONE KOLBENSTVEDT 
 
Ungdomsutvekslingen er en viktig del av Rotarys internasjonale tjeneste. Programmet skal gi vårt mål 
om å «arbeide for fred og forståelse gjennom vennskap over landegrensene» et konkret og praktisk 
innhold. 
Ungdomsutvekslingen skal gi våre ungdommer verdifull erfaring i møte med andre mennesker, - fra 
andre land, og med ulik kultur, språk, religion og politiske systemer. Slik sett vil de utvikle sunne og 
gode holdninger og utvise respekt for alle mennesker, uansett bakgrunn.  
 
Også dette året har vi hatt fokus på kvalitet på noen viktige områder. Dette handler om: 
 

1. God utvelgelse og forberedelse av utreisende ungdommer 
2. God oppfølging av ungdommene ute 
3. Grundig gjennomgang av alle opplysninger vedr. innkommende ungdommer før vi 

godkjenner 
4. Forberedelse, info/opplæring og sertifisering av klubber og vertsfamilier 
5. Regelmessig oppfølging av alle inbounds, rådgivere, vertsfamilier og skole.   

 
Ungdomsutvekslingsarbeidet skal være til nytte og glede for ungdommene selv og til inspirasjon for 

klubber og vertsfamilier. Det er i tillegg fint å merke seg de gode tilbakemeldingene skolene gir oss. 

COVID-19 har dessverre også preget årets utvekslingsarbeid, og jeg vil utdype dette ytterligere i 

eget avsnitt mot slutten av rapporten. 

INBOUNDS 
Distriktet ar dette året vært vertskap for 11 ungdommer fra hhv. Argentina, Canada, Ecuador, 

Mexico, Japan, Taiwan, Sør-Afrika og Australia. 

For å styrke klubbens og vertsfamilienes forberedelse ble det holdt sertifiseringsmøter med alle 

klubber i forkant av ungdommenes ankomst. Dette har gjort både president, ungdomskontakt 

(CYEO), rådgiver (CC) og vertsfamilier godt forberedt, bevisste og trygge i rollene. I tillegg har 

vertskapsrollen vært godt drøftet i disse klubbene. Det har i ettertid ført til at de fleste av våre 

inbounds nå roser sine klubber for det gode vertskapet de er!  God forberedelse bidrar også til god 

oppfølging av ungdommene og deres vertsfamilier.  
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ARRANGEMENT  

Distriktskonferansen i Tønsberg, 30.aug.-1.sept. 

Her deltok 31 av våre ungdommer,- en god 

blanding av inbounds og nye og gamle rebounds. 

Lørdag ettermiddag bidro de med en god times 

program hvor de i stor takknemlighet fokuserte på 

stort personlig utbytte av utvekslingsprogrammet. 

I tillegg ble nye vennskapsbånd knyttet mellom in-

bounds og rebounds.  

Alle inbounds deltok på 3-dagers kurset   ”Introduksjon til norsk språk og kultur.” Dette ble 

gjennomført i Øyer forut for Høstsamlingen 20-22 september. Distrikt 2305 var i år vertskap for 

Høstsamlingen for alle inbounds i Norge. Dette var sammenfallende med distriktets konferanse, og 

våre ungdommer hadde en flott presentasjon på deres Distriktskonferanse 21september. 

To av våre ungdommer, Douglas fra Sør Afrika og Daniel fra Australia, ankom begge i januar 2019. De 

deltok derfor på Introkurs i Nesbyen 29.-31.januar,- i forkant av den årlige Winter Campen på 

Nystølen ved Nesbyen i Hallingdal. Denne Campen er et frivillig tilbud til våre 

utvekslingsungdommer, og alle fra 2290 deltok. Det er utrolig hva unge mennesker som aldri har hatt 

ski på beina,- klarer å prestere etter en uke i fjellheimen! Et solid og godt gjennomført arrangement i 

regi av Nesbyen Rotaryklubb. Samtlige ungdommer fikk også oppleve noen fine dager i Oslo under 

Holmenkolltreffet. Et flott program, dessverre uten Holmenkollen i år, men Bygdøy, 

Vigelandsparken, Hjemmefrontmuseet og Fredssenteret var på programmet, og mandag morgen fikk 

de spise frokost med Bærums ordfører Lisbeth Hammer Krog, etterfulgt av en solid leksjon om norsk 

demokratiutvikling nasjonalt og lokalt. Alt til inspirasjon og begeistring for ungdommene! Stor takk til 

Kolsås Rotaryklubb som i 40 år har invitert til dette treffet!  

OUTBOUNDS. Vi sendte i juli/august 2019 ut 11 ungdommer til hhv USA, Mexico, Argentina, 

Frankrike, Canada,  Ecuador, Japan, Taiwan og Australia. Vår ungdom til Ecuador møtte en rekke 



 

26 
17.09.2020 

utfordringer, og vi arbeidet mye for å få til en 

bedre løsning, men uten at dette lykkes i Quito 

hvor hennes vertsklubb, skole og familier var. Vi 

fikk da en mulighet for å bytte til en klubb i 

Portoviejo ved kysten, men vår ungdom valgte 

likevel å avslutte utvekslingsåret og returnerte 

hjem i desember. Ungdommene forøvrig 

rapporterer om et godt og interessant år, og 

selv med de mange utfordringer de har støtt på, 

har året modnet dem, utviklet livsstyrke og 

troen på seg selv! 

REBOUNDS. Ungdommene som kommer hjem etter et utvekslingsår med Rotary, er ofte godt 

motivert for å fortsette kontakten med oss. De aller fleste har gjennom utvekslingsåret blitt involvert 

i Rotary, de har lært hva Rotary er, og erfart mye av hva Rotary gjør! Flere uttaler at de ønsker å bli 

mer involvert i Rotary etter utvekslingsåret!  Vi har derfor lagt vekt på å inspirere klubbene til å ta 

godt imot dem, invitere til klubbmøter og holde kontakt fremover.  

Årets rebounds har sammen med flere tidligere utvekslingsungdommer bidratt under årets 

Distriktskonferanse i Tønsberg.  

FORBEREDELSER TIL UTVEKSLINGSÅRET 2020/21  

En ny gruppe forventningsfulle ungdommer var godkjent for utvekslingsåret 2020-21. 

Ambassadørkurset var forberedt. Ungdommer, foresatte klubbrepresentanter og rebounds var 

innkalt, men så kom COVID-19 

På grunn av økt smitte i Norge og resten av verden besluttet også vi i Rotary å avlyse og/eller sette 

alle våre planer på vent. 

Dette førte til utsettelse og etter hvert avlysing av årets Ambassadørkurs. Våre ungdommer ble 

orientert og av våre 11, ønsket en av dem å få plass neste år. Alle ungdommer planlagt inn til oss ble 

orientert om at utvekslingen ble satt på vent og etter at vi 15 mai besluttet å avlyse utvekslingen i 

alle de norske distriktene, ble også våre samarbeidende distrikter og ungdommene som var 

forberedt på utveksling her hos oss orientert. 

Klubber, rådgivere og vertsfamilier fikk en ekstra utfordring med stengte skoler og stor usikkerhet 

mht fremtid, vurdering av hvorvidt ungdommene burde reise hjem osv. To av ungdommene her hos 

oss reiste hjem i slutten av mars, 3 i begynnelsen av mai, og de andre i juni/juli. Våre to ungdommer 

fra Australia og Sør Afrika er fortsatt her hos oss, og vil etter endt utvekslingsår returnere hjem i 

begynnelsen av januar. Alle ungdommene har forholdt seg til stengte skoler og smittevernregler på 

en forbilledlig måte. 

Årets Norgestur ble avlyst, og det ble naturlig nok store begrensninger for ungdommene til å kunne 

møtes. I distriktet fikk vi etter gjenåpningen likevel til et par møter med våre inbounds 26.mai i 

Bøkeskogen Larvik og i Bø 13 juni.   
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Også våre Outbounds har hatt det bra og blitt meget godt ivaretatt hos sine vertsklubber og i 

vertsfamiliene. Skoler har vært stengt, portforbud og pålagte febermålinger, munnbind osv har vært 

en naturlig del av hverdagen for mange av dem, men dette har de taklet veldig bra. Pga stor 

usikkerhet mht forsikring og hjemreise,, kom flere av ungdommene hjem i perioden slutten av mars-

midten av mai. Lufttrafikken var i denne perioden meget ustabil, med bl.a. mange kanselleringer. Det 

var derfor viktig å sikre hjemreisene under bl.a. mellomlandinger. Flere steder fikk vi god hjelp av 

gode rotarykolleger og av ambassadene. Våre ungdommer som var på Taiwan, i USA, Australia og i 

Japan, fullførte året og var til slutt hjemme i løpet av Juli og August.  

Pandemien satte også en stopper for 2290-Campen som var planlagt August 2020. Klubbene Færder, 

Bø og Farsund hadde forberedt et flott program og ungdommene gledet seg til Norgesoppholdet. 

Beslutning om avlysing ble tatt 26.april. Vi hadde i tillegg 5 ungdommer som hadde fått plass på 

Camper i utlandet. Alle disse ble avlyst. 

 

CAMPS 2019 : Klubbene Kristiansand, Ulefoss og Stokke samarbeidet om årets camp. Et flott og 

variert program gjennom to uker gav de 10 ungdommene fra like mange nasjoner gode opplevelser. 

De utviklet vennskap og de lærte om vår kystkultur, om fjell og vidder og om vår demokratiutvikling. 

Solid og godt gjennomført, og stor takk til våre tre vertsklubber. 

I juli/august deltok 4 av distriktets ungdommer på camper i andre land,- også med stort personlig 

utbytte for den enkelte.   
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KONTAKT MED KLUBBENE 

Jeg har gjennom året hatt kontakt med samtlige klubber i Distriktet. Flere av klubbene har fått 

opplæring og bistand i utvekslingsarbeidet, og sammen med inbounds og rebounds har jeg besøkt 

flere av klubbene hvor ”Ungdom i Rotary” har vært hovedtema. Det har vært fint å kunne presentere 

alle våre tilbud/muligheter for ungdom/unge voksne. Fortsatt er mye av dette ganske ukjent for 

mange av våre rotarymedlemmer. 

Det er svært gledelig å erfare at klubbene nå i økende grad ønsker å ta del i utvekslingsprogrammet! 

De aller fleste ser hvilken verdi dette programmet har for våre kommende generasjoner, og jeg ser 

også at klubbene verdsetter god hjelp fra distriktet når de har behov for bistand vedr. info, 

utvelgelse, forberedelse, oppfølging og hjelp i vanskelige situasjoner. 

DIVERSE MØTER OG KONFERANSER 

Distriktsansvarlig har deltatt på Distriktskonferansen, på Multidistriktets møter i september og i 

januar, i Distriktsorganisasjonen, på Presidentsamlingen og på PETS.  Siden midten av Mars har en 

rekke møter blitt avviklet digitalt. Dette gjelder i særlig grad en rekke møter i Multidistriktet.  

SERTIFISERING 

Distrikt 2290 er i meldingsåret Re-sertifisert av Rotary International for å drive med 

Ungdomsutveksling og Camps.  Med dette har vi forpliktet oss på å følge Rotary International sine 

retningslinjer: Rotary Code of Policies, Youth Exchange Handbook, Rotary Youth Protection Guide og 

Guide for Youth Exchange Chairs. 

ØKONOMI                                                                                                                                                                                                                                    

Ungdomsutvekslingen har i perioden hatt et rammebudsjett på kr 110.000. De tre klubbene som 

arrangerte 2290- Campen er tildelt kr 8.000 hver og klubbene som har vært vertskap for inbounds er 

tildelt kr 5.000 for hver ungdom. Regnskapet er ført av distriktskasserer.  

Til slutt vil jeg takke Guvernør Sten, Distriktsorganisasjonen og alle mine gode hjelpere for godt og 

inspirerende samarbeid! 

 

Fevik, 4.september 2020  

Tone Kolbenstvedt                                                                                                                        
District Chair RYE 2290 

2019-20 
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13. ROTARY YOUNG LEADERSHIP AWARD 
RYLA. LEDELSESSEMINAR FOR UNGDOM RYLA v/Thor A. Andersen Sandefjord Øst Rk. 

RYLA ble avholdt i mars 2020, på sedvanlig vis på Gavelstad Gjestegård i Svarstad, Lågendalen.   

Som sedvanlig var temaene interessante og innbydende for ungdom i startfasen på sine karrierer, og 

omhandlet i hovedsak fire tema; Etablering, ledelse, kommunikasjon og etikk. 

DG, Sten Hernes, hadde gleden av å delta i avslutningen og å overrekke diplomer for de 16 unge 

deltagerne, en svært hyggelig opplevelse. 

14. NOMINASJONSKOMITEEN 
v/komitemedlem, DG, Sten Hernes  

Nominasjonskomiteen, ledet av IPDG, Gaute M. Johannessen gjennomførte den sedvanlige prosess 

med innhenting av kandidater og intervjurunder, og fulgte normal tidsplan for prosessen. Komiteen 

hadde flere flotte kandidater, og valgte også å skjele til områdefordeling i distriktet slik at det blir en 

noenlunde rettmessig fordeling av kandidater/ og distriktskonferanser over hele distriktet fra nord til 

syd. Nominasjonskomiteens kandidat ble nåværende AG, Ole Joakim Devold, fra Tvedestrand Rotary 

klubb.  

Distriktsrådet fikk presentert Ole Joakim Devold på et nettmøte ved at DG hadde en kort PowerPoint 

introduksjon, og en egenpresentasjon av den nominerte. Denne ble senere presentert på digitalt 

årsmøte i D2290.  Komiteen har bestått av: 

IPDG Gaute Melhus Johannessen Lyngdal Rotaryklubb leder 

DG Sten Hernes Re Rotaryklubb  

DGE Berit Reppesgård Sandefjord Øst Rotaryklubb  

 

15. GUVERNØRSKIFTET 
Koronasituasjonen medførte at tidligere tiders, og det også nå planlagte 

guvernørskiftet ble minimalisert. Etter initiativ fra AG, Astrid Danielsen 

inviterte hun til et hyggelig samvær i sin hage i Stavern. Dette ble også 

benyttet til en liten seremoni med Guvernørskifte, som ble filmet, og 

senere vist på et distriktsrådsmøte på nett. Her ble guvernørkjedet og 

et par andre vandreobjekter overrakt til innkommende 

distriktsguvernør, Berit Reppesgård.  

Guvernør, innkommende guvernør, samt tre representanter fra 

distriktsrådet hadde senere en liten offisiell sammenkomst i Tønsberg 

for å markere skiftet.  

16. VEDLEGG:  

Resultatregnskap og balanse. Revisors beretning.  

 
 

 









 
  
 
 

  

 
 

 
 

PricewaterhouseCoopers AS, Tassebekkveien 354, 3160 Stokke, Postboks 211 Sentrum, 0103 Oslo 
T: 02316, org. no.: 987 009 713 MVA, www.pwc.no 
Statsautoriserte revisorer, medlemmer av Den norske Revisorforening og autorisert regnskapsførerselskap 

 

 

Til årsmøtet i Rotary Distrikt 2290 

Uavhengig revisors beretning 

Uttalelse om revisjonen av årsregnskapet 

Konklusjon 

Vi har revidert Rotary Distrikt 2290s årsregnskap som består av balanse per 30. juni 2020, 
resultatregnskap for regnskapsåret avsluttet per denne datoen og noter til årsregnskapet, herunder et 
sammendrag av viktige regnskapsprinsipper. 

Etter vår mening er det medfølgende årsregnskapet avgitt i samsvar med lov og forskrifter og gir et 
rettvisende bilde av organisasjonens finansielle stilling per 30. juni 2020, og av dens resultater for 
regnskapsåret avsluttet per denne datoen i samsvar med regnskapslovens regler og god 
regnskapsskikk i Norge. 

Grunnlaget for konklusjonen 

Vi har gjennomført revisjonen i samsvar med lov, forskrift og god revisjonsskikk i Norge, herunder de 
internasjonale revisjonsstandardene International Standards on Auditing (ISA-ene). Våre oppgaver og 
plikter i henhold til disse standardene er beskrevet i Revisors oppgaver og plikter ved revisjon av 
årsregnskapet. Vi er uavhengige av organisasjonen slik det kreves i lov og forskrift, og har overholdt 
våre øvrige etiske plikter i samsvar med disse kravene. Etter vår oppfatning er innhentet revisjonsbevis 
tilstrekkelig og hensiktsmessig som grunnlag for vår konklusjon. 

Styrets ansvar for årsregnskapet 

Styret (ledelsen) er ansvarlig for å utarbeide årsregnskapet i samsvar med lov og forskrifter, herunder 
for at det gir et rettvisende bilde i samsvar med regnskapslovens regler og god regnskapsskikk i Norge. 
Ledelsen er også ansvarlig for slik intern kontroll den finner nødvendig for å kunne utarbeide et 
årsregnskap som ikke inneholder vesentlig feilinformasjon, verken som følge av misligheter eller 
utilsiktede feil. 

Ved utarbeidelsen av årsregnskapet må ledelsen ta standpunkt til organisasjonens evne til fortsatt drift 
og opplyse om forhold av betydning for fortsatt drift. Forutsetningen om fortsatt drift skal legges til 
grunn for årsregnskapet så lenge det ikke er sannsynlig at virksomheten vil bli avviklet. 

Revisors oppgaver og plikter ved revisjonen av årsregnskapet 

Vårt mål er å oppnå betryggende sikkerhet for at årsregnskapet som helhet ikke inneholder vesentlig 
feilinformasjon, verken som følge av misligheter eller utilsiktede feil, og å avgi en revisjonsberetning 
som inneholder vår konklusjon. Betryggende sikkerhet er en høy grad av sikkerhet, men ingen garanti 
for at en revisjon utført i samsvar med lov, forskrift og god revisjonsskikk i Norge, herunder ISA-ene, 
alltid vil avdekke vesentlig feilinformasjon som eksisterer. Feilinformasjon kan oppstå som følge av 
misligheter eller utilsiktede feil. Feilinformasjon blir vurdert som vesentlig dersom den enkeltvis eller 
samlet med rimelighet kan forventes å påvirke økonomiske beslutninger som brukerne foretar basert 
på årsregnskapet.  
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For videre beskrivelse av revisors oppgaver og plikter vises det til 
https://revisorforeningen.no/revisjonsberetninger. 

Uttalelse om andre lovmessige krav 

Konklusjon om registrering og dokumentasjon 

Basert på vår revisjon av årsregnskapet som beskrevet ovenfor, og kontrollhandlinger vi har funnet 
nødvendig i henhold til internasjonal standard for attestasjonsoppdrag ISAE 3000 
Attestasjonsoppdrag som ikke er revisjon eller forenklet revisorkontroll av historisk finansiell 
informasjon, mener vi at ledelsen har oppfylt sin plikt til å sørge for ordentlig og oversiktlig 
registrering og dokumentasjon av organisasjonens regnskapsopplysninger i samsvar med lov og god 
bokføringsskikk i Norge. 

 
 
 
Vestfold, 7. oktober 2020 
PricewaterhouseCoopers AS 
 
 
 
Tom Nilsen 
Statsautorisert revisor  
(elektronisk signert) 
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Symbolet for 2019-20, vil for alltid ha en spesiell betydning for oss som deltok i dette Rotaryåret 




